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§ 5  

Svar på skrivelse om kulturskolan i Blå huset 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på remissen. 

 
Ärendet 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd gav vid sitt sammanträde den 10 april 

2014  stadsdelsförvaltningen i uppdrag att bereda inkommen skrivelse 

från Ornina Younan (S) m.fl. och Jonas Ljungstedt (V).  

Skrivställarna vill utifrån att Kulturskolan planerar att flytta på sin 

verksamhet från Blå Husets lokaler att stadsdelsförvaltningen 

tillsammans med kulturförvaltningen/Kulturskolan och Svenska 

Bostäder ska försöka hitta en lösning för att bevara Kulturskolans 

verksamhet i lokalerna i Blå Huset.  

Kulturförvaltningen, Svenska bostäder och stadsdelsförvaltningen 

kommer under hösten 2014 att hitta en långsiktig lösning för att även i 

fortsättningen kunna skapa aktiviteter i Blå huset för de många barn 

och ungdomar som behöver ha kultur i sitt närområde.  

Kulturförvaltningen har i ett svar på skrivelse från Ann Marie Engel 

och Mårten Andersson (V), Mats Berglund (MP) och Emilia Bjuggren 

(S) till kulturnämnden svarat att Kulturskolans verksamhet inte ska 

läggas ner eller flyttas från Tensta.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 21 maj 2014. 

Dnr 256-2014-2.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Ornina Younan m.fl (S), Awad Hersi m.fl (MP) och 

Jonas Ljungstedt (V) lade gemensamt fram ett särskilt uttalande enligt 

följande:  

 

”Särskilt uttalande 

Vi är mycket kritiska till hanteringen av Kulturskolan, att inte 

Svenska Bostäder och Kulturförvaltningen hittills har lyckats komma 

fram till en lösning. 

 

 

 

                                      forts… 
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forts § 5 

 

Det är av stor vikt att Kulturskolans fortsätter att bedriva sin 

verksamhet i vår stadsdel.  

 

Vi är mycket angelägna om att Kulturskolan ska kunna vara kvar i Blå 

Huset, där det finns lokaler som är bäst lämpade för ändamålet.  

 

En flytt av Kulturskolan från Tensta är oacceptabelt och inget vi 

ställer oss bakom”. 

              

                                        _______________ 


